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Styrets arbeid 
Siden oppstarten av sameiet vårt har styret fokusert på å få 
igang et veldrevet sameie. Styret har brukt mye tid på å 
vurdere hvilke avtaler som skal inngås og med hvilke tilbydere, 
samt oppdukkende utfordringer. Avtalene er inngått og styret 
fokuserer nå på andre ting. 

Styret jobber med å bli kjent med eiendommen vår, for å 
kunne forvalte den på best mulig måte. I dette arbeidet 
kommer vi ikke utenom støyproblemene fra t-banen. Styret 
har sendt ut eget nyhetsbrev om dette og kan nå informere 
om at utbygger skal ha gjennomført støymåling 15. januar 
2019. Resultatene fra denne og veien videre kommer vi tilbake 
til nå vi vet mer.

Styret skal få på plass utstyr i smørebod til ski i kjelleren før 
vinteren er over. Dette skal gjøres i samråd med bygg 16 og 17. 
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Årsmøte 2019 

Årsmøtet er satt til tirsdag 19. 
mars 2019. Beboere vil motta 
egen innkalling til dette fra 
OBOS.  

Har du en sak du ønsker å ta 
opp? Send styret en epost 
med utfyllende informasjon 
om saken. 

Heiser 

Utrykning til heisstans koster 
sameiet mye penger per gang. 
Heisstans knyttes mange 
ganger til stein/grus i sporet til 
døren. Vi ber derfor beboere 
være med og forebygge dette, 
fortrinnsvis ved å børste av seg 
på mattene ved inngangene til 
bygget. 

Bomiljøtjeneste 

Styret har inngått avtale med 
Securitas om en bomiljøavtale. 
Den enkelte beboer står fritt til 
å benytte tjenesten og styret 
håper dette er noe beboerne 
setter pris på. Sameiet betaler 
for tjenestene og det koster 
ikke noe ekstra å tilkalle vekter. 

Tlf: 22 97 10 70 

Det ligger mer informasjon om 
tjenesten på sameiets nettside. 
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Rommet har egen avtrekksvifte som skal benyttes ved bruk. 
Rommet ligger i garasjen, ved inngangen til oppgang 50. 
Styret skal merke døren og sette opp brikkeløsning, slik at 
ikke uvedkommende kan ta tilhold i rommet.

Sameiet har en sykkelbod som nå er tildelt oss under hus 17. 
Utbygger har ikke innredet rommet og styret jobber med 
dette. Her skal det inn sykkelstativer. Inngangen er fra 
garasjen, rett frem når man kommer ned innkjøringen. Styret 
kommer tilbake med mer informasjon når rommet er klart.

Avfallshåndtering er en løpende utfordring for sameiet. Vi har 
totalt 4 for restavfall og 3 for papir. Det står 4 for restavfall og 
1 for papir på byggets kortside mot Storo. De 2 siste for papir 
står ved den nye lekeplassen ved innkjøringen vår, kun kort 
avstand fra de andre. Sørg for å få søppelet ned i containerne, 
slik at vi unngår situasjoner som vist på bildet.

Styret minner om at det er opp til den enkelte beboer å kvitte 
seg med avfall som ikke skal i containerne. Nærmeste 
minigjenbruksstasjon ligger i Bentsebrugata 11C. Det er gratis 
å benyttes seg av denne.

Styret har som mål for 2019 å bli bedre på og gi ut 
informasjon til beboere om styrets arbeid. Styret ser på dette 
som viktig da vi jobber for sameiets beste og sameierne skal 
kunne bidra å sette dagsorden for styrets arbeid.

Styret ønsker alle et godt nytt år og ser 
frem til å bli bedre kjent i 2019
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Styret 

Styreleder: Camilla Pitz Jacobsen 

Styremedlemmer: Aage 
Christiansen og Kim Morten 
Naustrøm 

Varamedlemmer: Ellen Wæraas og 
Terese Hustad 

Kontaktinformasjon til styret: 
styret48-52@hansnordahlsgate.no 

Sameiets Facebook-side: 
Boligsameiet HNG 48-52 

Sameiets hjemmeside: 
hansnordalhlsgate.no 
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